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Vragen van het lid Dijkgraaf (SGP) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over de boetes op basis van de Meststoffenwet (ingezonden 
30 augustus 2017). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht over de boetes op de mestmarkt?1 

Vraag 2
Zijn de genoemde aantallen en bedragen correct? 

Vraag 3
Kunt u voor de periode 2014–2016 aangeven hoeveel boetes opgelegd zijn in 
verband met overtreding van de derogatienormen en -voorwaarden en voor 
welk bedrag? 

Vraag 4
Kunt u voor de periode 2014–2016 aangeven hoeveel boetes opgelegd zijn in 
verband met overtreding van gebruiksnormen? 

Vraag 5
Kunt u voor de periode 2014–2016 aangeven hoeveel boetes opgelegd zijn in 
verband met een niet kloppende mestboekhouding en overtreding van de 
mestverwerkingsverplichtingen en grondgebondenheidseisen? 

Vraag 6
Kunt u voor de periode 2014–2016 aangeven hoeveel boetes van respectieve-
lijk 2.000 euro of minder, 2000 tot 15.000 euro, 15.000 tot 50.000 euro, 50.000 
tot 100.000 euro en 100.000 euro of meer zijn opgelegd in het kader van de 
Meststoffenwet?

1 http://www.boerenbusiness.nl/mest/artikel/10874907/nvwa-beboet-jaarlijks-voor-miljoenen
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